
PROTOKÓŁ NR 66/13

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 21 sierpnia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:00, a zakończyło o 14:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek, 

4. Zofia Ujma,

5. Mariusz Kubiak, 

6. Zbigniew Mazurak.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Teresa  Szczepańska,  Maria  Zielińska,  Krzysztof  Kapała,  Adam 

Bierowski, Paweł Pituch.

Zaproszone osoby: 

7. Agata Młodawska,

8. Bartłomiej Nawrocki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany w budżecie miasta na r. 2013

b) zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1  Posiedzenie komisji otworzył  i  zapoznał  zebranych z  porządkiem obrad Przew.  Pan Artur 

Wrona.

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.

Ad. 2a)   Pierwszym był  omawiany projekt  uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy  finansowej  Miasta  Kowary.  Projekt  zmian  omówiła  Skarbnik  Miasta  P.  Młodawska.  Po 

wyczerpującej odpowiedzi na pytania, członkowie zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie (jednogłośnie).

Ad. 2 b) Następnie omawiana była uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej M. Kowary na 

2013 r.

Tę uchwałę również omówiła szczegółowo Pani Skarbnik. Została zaopiniowana przez komisję pozytywnie.

Ad. 3 W sprawach różnych radna P. Klepacz poruszyła problem zaniedbanych klombów w centrum 

miasta na terenie rewitalizowanym. Radni mieli wątpliwości do wysokości kwoty zaplanowanej na rozbiórkę 
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obiektu po byłym dworcu PKP „Kowary Średnie”.

Kierownik Pan Nawrocki poinformował że jest to wstępny kosztorys, ale wbrew pozorom obiekt jest dosyć 

rozbudowany, w pobliżu są inne obiekty, które trzeba rozebrać.

Pytano również o zwiększenie wydatków majątkowych w kwocie 30 tys. zł w celu pokrycia kosztów robót  

uzupełniających dotyczących zadania „Rewitalizacja przestrzeni miejskiej etap I”.

Kwota 30 tys. zł wynika z porozumienia jakie zostało zawarte między wykonawcą a U.M., po sprawie sądowej, 

dzięki ugodzie U.M. musi „wyłożyć” 30 tys. zł na pokrycie tych kosztów robót.

Dyskutowano również o oświetleniu jakie jest niezbędne przy ul. Św. Anny.

Kierownik P. Nawrocki tłumaczył że kwota 9906 zł przeznaczona jest na remont linii elektrycznej przy ul.  

Borusiaka.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Budżetu Planowania i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kowary (jednogłośnie).

2. K.B.P.iF. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na rok 2013.

3.  Radni obecni na K.B.P.iF. wnioskują o przeznaczenie kwoty 9906 zł  przeznaczonej na remont 

oświetlenia na zaplanowanie i wykonanie oświetlenia przy ul. Św. Anny podczas gdy tam trwała budowa tego 

odcinka ulicy (od ul. Kowalskiej w stronę byłego dworca PKP „Kowary Średnie”).

Protokołowała:                                                                                                                        Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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